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Zápis z jednání  VV  KSH Jmk  ze dne 13. 9. 2011 
 

 Přítomni:  J. Gargula, Z. Jandová, I. Musil, V. Kondler, J. Bejlek, J. Fabiánová, ing. T. Letocha,    

                    P. Pejřil, F. Nečas, ing. J. Schulz, M. Adámek, L. Švejda 

 

 Omluveni: M. Kuchař, L. Procházka 

 

 Hosté:  JUDr. A.  Osvald - KÚ Jmk  

 

1. Zahájení :   J. Gargula            

 

2. Schválení programu jednání   

 

3. Prezentace fa HERMOND, volejte levněji s hasiči – informace budou předány prostřednictvím   

    OSH. 

      

4. Projekt Ochrany obyvatelstva, starosta bratr Gargula informoval přítomné o konání posledních  

    kurzů. 

    Výcvik na vodě v Jedovnicích ve dnech 10. 9. – 11. 9. 2011 a obsluha počítače 17.9. -18. 9. 2011. 

    Projekt končí 30. 9. 2011 a jeho udržitelnost je pět let. Dále starosta informoval o kontrole celého  

    projektu z útvaru regionálního rozvoje KU Jmk, která proběhla 2. 9. 2011 na ul. Kšírova. Zpráva o 

    kontrole bude předložena na jednání představitelů OSH. 

    K uzavření smlouvy podal připomínku ing. Schulz z OSH BM.  

     

5. Bratr Gargula poděkoval V. Kondlerovi z okresu Znojmo za vzornou reprezentaci družstva žen  

    Miroslav na celostátním kole. Zde se kolektiv umístnil na 3. místě. VV tímto děkuje družstvu žen za  

    vzornou reprezentaci. 

             

6. Zhodnocení krajských soutěží 

    VV vyslovil poděkování všem rozhodčím a organizátorům letošních krajských kol v Přísnoticích,  

    Slavkově a Hodoníně. Vedoucí rad provedli zhodnocení průběhu soutěží. Zároveň bylo uloženo  

    všem OSH zvážení pořádání krajských kol pro rok 2012. 

 

7. Zpráva o hospodaření KSH – zprávu přednesla J. Fabiánová a to k 30. 8. 2011. Stále ještě nebyla  

    přidělena dotace na činnost KSH krajským úřadem. 

 

8. Vyznamenání 

    VV schválil na svém jednání 13. 9. 2011 tato vyznamenání 

    Okr. Hodonín SDH Ježov 

    Medaile Sv. Floriána – František Netopil 

    Okr. BO SDH Zbýšov 

    ČU SH ČMS – Petr Dubšík 



    Za zásluhu o výchovu – Hana Zapulová 

    Okr. Vyškov SDH Luleč 

    Titul Zasloužilý Hasič – Alois Svoboda 

    SDH Kroužek 

    Za zásluhy o výchovu – Miroslav Hladil 

    Okr. Blansko SDH Jabloňany 

    ČU KSH – Josef Havlíček, Jaroslav Machač 

 

9. Všem OSH bylo uloženo předložení plánu práce pro rok 2012, aby bylo možno vypracovat do konce  

    roku plán práce pro KSH. OSH byly požádány, aby do plánu zapracovaly i kulatá výročí SDH a další  

    významné akce na okrese.    

 

10. L. Švejda informoval VV o činnosti Aktivu ZH v Jmk. ZH se opět rekreovali v Jánských      

      Koupelích. V sobotu 8. 10. 2011 proběhne v Tvarožné na okrese BO krajský aktiv ZH Jmk. 

 

 

11. VV schválil vedení podvojného účetnictví KSH s platností od 1. 1. 2011. 

 

12. Diskuse  

a)J. Fabiánová  

Pozvánka na podzimní soustředění dorostenců 27. -30. 10. 2011 ve Vyškově. 

Hasičská slavnost v Hodějicích okr. Vyškov 17. 9. 2011 

b)JUDr. Osvald    

Dotace pro JSDH – jsou připraveny smlouvy k podpisu 

Dotace pro KSH – bude se teprve projednávat 

K 30. 11. 2011 končí na Generálním ředitelství HZS generál Štěpán 

Proběhne úprava Havarijního plánu Jmk do 30. 9. 2011 

23. -24. 9. 2011 cvičení v Pasohlávkách (Rakousko) 

Jedná se o možnosti přístupu do Informačního systému KU Jmk pro dobrovolné hasiče 

13. 9. 2011 bezpečnostní rada kraje schválila cvičení pro rok 2012 

Zóna 2012 Dukovany 

Nemocnice Znojmo a Sv. Anny v Brně 

Dále budou procvičovány typové činnosti a to pád letadla, Teplárna Brno, Flaga, Technoplyn 

c) ing. Letocha  

Dotaz na dotace pro reprezentaci – finanční prostředky zatím nedovolují poskytovat  

žádné dotace pro družstva. Na posledním jednání  VV 28. 4. 2011 žádné dotace schváleny nebyly 

J. Bejlek 

Používání kanceláře na Zubatého – odpověděl starosta – zatím ne, až bude možnost změnit sídlo KSH. 

Kancelář je ale k dispozici. 

Zpřístupnění programu KSH – bude provedeno příští týden 

Dotaz na dopis na ústředí, jehož vypracování bylo uloženo ing. Schulzovi – dopis odeslán a přeposlán 

na OSH. Odpověď byla zaslána až po urgenci. Bude přeposlána na jednotlivá OSH. 

  

 

 

 

V Brně 13.09.2011                Zapsala Bc. Zdeňka Jandová 

 


